

les
amis
de la bibliothèque
Pointe-Claire
friends
of the library

Become a Friend
Let's make a great library
even better

514 630 1218

Did you know?

The Pointe-Claire Public Library is a diverse resource centre, which is used by many members of our community: from preschoolers to seniors, from researchers to browsers, from students to business people – everyone heads to the library in search of knowledge and for their reading pleasure.

Your library is all that and more!

The “Friends” is a non-profit organization whose mission is to enhance the good works of the Pointe-Claire Public Library and to help it grow, so that it continues to provide the community with its vital and diverse services.

With your help, it will happen!

- We bought a book drop bin for the Valois branch as well as furniture for the seating area in the magazine section.
- We hold a biannual book sale, the proceeds of which go towards those little extras that you know enhance the library.
- We buy children's books for the annual Christmas baskets.
- We purchase books for the book clubs.
- We donate electronics for the youth programs
- We provided seating and computers for the new teen area.

MEMBERSHIP FORM

- \$10 – adult (18-64)
 \$5 – senior (65+)
 \$5 – child or student (with ID)
 \$ _____ Donation*
** Tax receipts for donations of \$20 or more*

FIRST NAME

LAST NAME

ADDRESS

NO.

STREET

CITY

PROVINCE

POSTAL CODE

TELEPHONE

EMAIL

SIGNATURE

Please make your cheque payable to:
Friends of the Pointe-Claire Library

Completed forms and payments may be returned to either the Central Library or the Valois branch.

Thank you for helping us support the library.

les
amis
de la bibliothèque
Pointe-Claire
friends
of the library

Devenez un ami
Aidons une super bibliothèque
à être meilleure

514 630 1218

Saviez-vous que ?

La Bibliothèque publique de Pointe-Claire est un centre de ressources multiples, qui est utilisé par plusieurs membres de notre communauté : des enfants d'âge préscolaire aux aînés, des chercheurs aux bouquineurs, des étudiants aux gens d'affaires – tout le monde se dirige vers la bibliothèque à la recherche de savoir et pour le plaisir de lire.

Votre bibliothèque est tout ça et plus encore !

Les «Amis» est un organisme sans but lucratif dont la mission est d'améliorer le bon travail de la Bibliothèque publique de Pointe-Claire et de l'aider à grandir, afin qu'elle continue à fournir à la communauté des services variés et essentiels.

Avec votre aide, nous y arriverons !

- Nous avons acheté un bac à livres extérieur pour la succursale Valois ainsi que des meubles pour le coin de lecture dans la section des revues.
- Nous tenons une vente semestrielle de livres dont les profits servent à nous procurer ces petits extras, qui vous le savez, améliorent la bibliothèque.
- Nous achetons des livres d'enfants pour les paniers de Noël annuels.
- Nous achetons des livres pour les clubs de livres.
- Nous donnons des équipements électroniques pour les programmes des jeunes.
- Nous avons fourni des sièges et des ordinateurs pour le nouveau coin des ados.

FORMULAIRE D'ADHÉSION

- \$10 – adulte (18–64)
 \$5 – senior (65+)
 \$5 – enfant or étudiant (avec identification)
 \$ _____ Don*

* Reçus d'impôt pour tous dons de \$20 ou plus

PRÉNOM

NOM

ADRESSE

NO.

RUE

VILLE

PROVINCE

CODE POSTAL

TÉLÉPHONE

COURRIEL

SIGNATURE

SVP, veuillez libeller votre chèque à l'ordre des :
Amis de la Bibliothèque de Pointe-Claire

Les formulaires et les paiements peuvent être acheminés à la Bibliothèque centrale ou à la succursale Valois.

Merci de nous aider à soutenir la Bibliothèque.